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SE-BRM.0012.3.8.2024 

PROTOKÓŁ Z POSIEDZENIA 

KOMISJI BUDŻETU I FINANSÓW RADY MIASTA I GMINY KÓRNIK 

w dniu 24 października 2024 roku 

 

Posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów odbyło się w dniu 24 października 2024 roku   

w sali posiedzeń  ratusza  bnińskiego.  Obrady  rozpoczęto  o  godzinie   8:30,               

a   zakończono o godzinie 10:49. 

W posiedzeniu wzięło udział 18 radnych. 

Obecni: 

1. Anna Maria Andrzejewska 

2. Krzysztof Bajoński 

3. Maciej Brylewski 

4. Michał Buchwald 

5. Wojciech Fieduk 

6. Jarosław Janowski 

7. Iwona Kosmalska 

8. Marta Kowalczyk 

9. Adam Lewandowski 

10. Dorota Łuczak 

11. Robert Maliński 

12. Danuta Paluszkiewicz 

13. Magdalena Pawlaczyk 

14. Jerzy Rozmiarek 

15. Małgorzata Skrzypczak 

16. Sebastian Stein 

17. Andrzej Surdyk 

18. Piotr Szczepaniak 

19. Helena Świdurska 

20. Jerzy Walczyk 

21. Adam Zydroń 



 
 

2 
 

W spotkaniu uczestniczyli także: Przemysław Pacholski Burmistrz Miasta i Gminy 

Kórnik, Sebastian Wlazły Wiceburmistrz MiG Kórnik, Bronisław Dominiak Wiceburmistrz 

MiG Kórnik, Katarzyna Szamałek Skarbnik MiG Kórnik, Joanna Łuszczyk z-ca 

kierownika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami UMiG Kórnik, Aneta Nowak-

Flaczyńska kierownik Wydziału Gospodarki Odpadami Komunalnymi UMiG Kórnik, 

Krystian Kazyaka z-ca kierownika Wydziału Gospodarki Odpadami Komunalnymi UMiG 

Kórnik, Ewa Kędziora kierownik Wydziału Podatków i Opłat Lokalnych UMiG Kórnik, 

Iwona Kołata Sołtys wsi Kamionki przy Lesie. 

 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji Adam Lewandowski otworzył posiedzenie Komisji Budżetu         

i Finansów. Powitał zebranych. Poinformował, że posiedzenie jest nagrywane, a zasady 

przetwarzania danych przedstawia Klauzula informacyjna wydana w związku                  

z prowadzeniem rejestracji nagrań Komisji - dokument jest załącznikiem do protokołu. 

Przewodniczący przypomniał procedurę głosowania i poprosił o zachowanie reguł 

dyskusji, kulturalne wypowiadanie się i wzajemny szacunek. Na podstawie listy 

obecności stwierdził, że w obradach uczestniczy 18 radnych. Komisja Budżetu                

i Finansów miała kworum i mogła podejmować prawomocne decyzje. Przewodniczący 

Adam Lewandowski zapytał, czy zebrani mają uwagi do ogłoszonego wcześniej 

porządku obrad. Nie zgłoszono uwag i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian 

Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam 

Zydroń 
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PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Iwona Kosmalska, Robert Maliński, Małgorzata Skrzypczak 

Radna Anna Maria Andrzejewska, radny Maciej Brylewski, radna Magdalena Pawlaczyk 

i radna Helena Świdurska nie głosowali za pomocą systemu eSesja. 

 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.  

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

3. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:  

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 2024-2027, 

b) zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2024 rok, 

c) obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku rolnego, 

d) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego i zawarcie umowy 

sprzedaży nieruchomości położonej w Czołowie. 

e) ustanowienia zasady przyznawania, wysokość diet i zwrotu kosztów podróży 

służbowej dla przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych – 

sołtysów, 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Poznańskiemu, 

g) ustalenia stawki opłaty za pojemnik lub worek o określonej pojemności, przeznaczony 

do zbierania odpadów komunalnych na terenie nieruchomości niezamieszkałych, 

h) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia stawki tej opłaty dla nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy, 

i) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. 

4. Zapoznanie się z pismami w sprawie:  

a) dofinansowania KSS KOTWICA, 

b) dofinansowania Kórnik Triathlon 2024, 

c) zabezpieczenia w budżecie na 2025 rok środków na pozyskanie od KOWR gruntu  

i realizację inwestycji, 

https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/8ceaf843-2f6f-4#collapse1
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/8ceaf843-2f6f-4#collapse2
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/8ceaf843-2f6f-4#collapse3
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/8ceaf843-2f6f-4#collapse13
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d) umieszczenia w przyszłorocznym budżecie Miasta i Gminy Kórnik planu rozbudowy 

Szkoły Podstawowej nr 1 w Kórniku, 

e) wprowadzenia do budżetu na rok 2025 modernizacji oświetlenia drogowego przy ulicy 

Poznańskiej i Głównej w Borówcu, 

f) uwzględnienia w planie budżetu Miasta i Gminy Kórnik na rok 2025 budowy ulic 

dojazdowych w Borówcu, 

g) uwzględnienia w planie budżetu Miasta i Gminy Kórnik na rok 2025 montażu kamer 

monitoringu miejskiego na terenie pumptracku i powstającym obok placu zabaw oraz 

przy boisku/wiacie w Borówcu, 

h) uwzględnienia w przyszłorocznym budżecie Miasta i Gminy Kórnik budowy 

oświetlenia ulicy Spółdzielczej w Borówcu, 

i) uwzględnienia w planie budżetu Miasta i Gminy Kórnik na 2025 rok projektu 

rewaloryzacji zabytkowego cmentarza, zlokalizowanego w Borówcu przy ulicy Szkolnej, 

j) pomocy finansowej i materialnej dla Gminy Kamieniec Ząbkowicki, 

k) remontu budynku przy świetlicy wiejskiej w Borówcu. 

5. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski.  

6. Zakończenie posiedzenia.  

 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Dokument jest załącznikiem do protokołu. 

Nie zgłoszono uwag i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, Jarosław 

Janowski, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta 

Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej 

Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/8ceaf843-2f6f-4#collapse25
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/8ceaf843-2f6f-4#collapse26
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PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Anna Maria Andrzejewska 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Iwona Kosmalska, Robert Maliński, Małgorzata Skrzypczak 

Radna Anna Maria Andrzejewska nie głosowała za pomocą systemu eSesja. 

 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

Dokumenty stanowią załączniki do protokołu. 

3ab)Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 2024-2027, 

- zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2024 rok. 

Burmistrz Przemysław Pacholski przedstawił dwa zadania dofinansowania. Pierwsze 

dotyczyło dofinansowania dla Kórnickiego Stowarzyszenia Sportowego KOTWICA na 

prowadzenie klubu trzecioligowego. Drugie dotyczyło wsparcia finansowego dla 

Uczniowskiego Klubu Sportowego „Dwójka Kórnik” na zakup łodzi od Polskiego Związku 

Wioślarskiego. Następnie Katarzyna Szamałek Skarbnik MiG Kórnik szczegółowo 

omówiła pozostałe  zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej i budżecie gminy 

Kórnik na 2024 rok. 

Radna Marta Kowalczyk zapytała o przesunięcie 250.000,00 złotych na OSP Szczytniki. 

Burmistrz Przemysław Pacholski wyjaśnił, że operacja ta była konieczna z uwagi na 

brak możliwości wykorzystania środków pieniężnych zaplanowanych na ten rok. 

Radna Magdalena Pawlaczyk zadała pytanie dotyczące zabezpieczenia środków 

finansowych na modernizację dziedzińca na Prowencie w Kórniku. Odpowiedzi udzielił 

wiceburmistrz Bronisław Dominiak informując, że cała procedura inwestycyjna jest już 

rozpoczęta. Konieczne są jeszcze ustalenia z Konserwatorem Zabytków, Narodowym 

Instytutem Dziedzictwa oraz zmiany w zagospodarowaniu terenu. 

Radny Maciej Brylewski zapytał o powody przesunięć zaplanowanych inwestycji 

dotyczących budowy drogi w miejscowości Konarskie oraz budowy ścieżki Czmoń-

Radzewo. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak wyjaśnił, że pierwsza inwestycja jest        
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w trakcie budowy. Przetarg został rozstrzygnięty. Wybrano tańszą ofertę od  

zaplanowanych i przeznaczonych na jej realizację wydatków. W przypadku drugiej 

inwestycji konieczne było przesunięcie środków finansowych w budżecie, ze względu na 

problemy związane z drogą powiatową. Radny zapytał jeszcze o budowę ścieżki 

Radzewo-Kórnik oraz o przesunięcie środków finansowych przeznaczonych na remont 

budynków komunalnych. Odpowiedzi udzielił wiceburmistrz Bronisław Dominiak 

informując, że ścieżka jest jeszcze w trakcie projektu, ponieważ wystąpiły problemy                     

z właścicielami działek. Konieczne jest przesunięcie inwestycji w czasie. Środki 

finansowe związane z remontem budynków komunalnych zostają przesunięte na 

przyszły rok dlatego, że nie została jeszcze wyjaśniona sytuacja z współwłaścicielami 

budynku znajdującego się przy ul. Rynek 1 w Kórniku. Burmistrz Przemysław Pacholski 

zaznaczył, że remont budynku będzie możliwy dopiero, kiedy jedynym właścicielem 

będzie gmina Kórnik. Radny Wojciech Fieduk zapytał, jakie są realne ramy czasowe  

budowy świetlicy w Dachowie. Odpowiedzi udzielił burmistrz Przemysław Pacholski 

informując, że zgodnie z założonym planem obiekt powinien zostać oddany do użytku   

w czerwcu 2026 roku. 

Radna Magdalena Pawlaczyk odniosła się do złożonego wniosku przez Szkołę 

Podstawową nr 1 w Kórniku dotyczącego rozbudowy szkoły o nową stołówkę. Burmistrz 

Przemysław Pacholski wyjaśnił, że wszystkie wnioski dotyczące nowego budżetu 

zostaną  wzięte  pod  uwagę. Budżet  zostanie przedstawiony radnym do zaopiniowania. 

Radny Maciej Brylewski zapytał o budowę chodnika przy ul. Dworzyskowej w Radzewie. 

Wiceburmistrz Bronisław Dominiak poinformował, że dokumentacja projektowa jest       

w uzgodnieniach. Wystąpiły problemy z przejściem dla pieszych przy szkole i z wycinką 

drzew. 

Radny Adam Zydroń zapytał, czy w związku z reformą finansowania samorządów, 

gmina Kórnik uzyska dodatkowe środki finansowe. Odpowiedzi udzielił burmistrz 

Przemysław Pacholski wyjaśniając, że otrzymaliśmy dodatek w wysokości 8.300.000,00 

złotych. Współczynniki, które zostały wzięte pod uwagę były dla naszej gminy korzystne. 

Znane nam są wytyczne co do wysokości budżetu. 
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Radny Jerzy Walczyk  zwrócił uwagę, że w skali globalnej i przy obecnej sytuacji 

finansowej miasto Poznań zyskało, ale w bardzo małym procencie w stosunku do całego 

budżetu miasta. 

Radna Helena Świdurska zapytała o koniec realizacji inwestycji kotłowni OSP                 

w Kamionkach. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak odpowiedział, że ze względu na 

całokształt inwestycji zakończenie jej przewidywane jest w kolejnym roku.                    

Po wyczerpaniu wszystkich pytań przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

autopoprawki zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata  

2024-2027. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Anna Maria Andrzejewska, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, 

Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, 

Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr 

Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Iwona Kosmalska, Robert Maliński, Małgorzata Skrzypczak 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 2024-2027 z 

uwzględnieniem autopoprawki. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian 

Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Helena Świdurska 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Iwona Kosmalska, Robert Maliński, Małgorzata Skrzypczak 

 

Głosowano w sprawie: 

autopoprawki zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2024 rok. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Anna Maria Andrzejewska, Michał Buchwald, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, 

Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, 

Jerzy Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Jerzy Walczyk, 

Adam Zydroń 

PRZECIW (2) 

Maciej Brylewski, Wojciech Fieduk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Krzysztof Bajoński, Helena Świdurska 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Iwona Kosmalska, Robert Maliński, Małgorzata Skrzypczak 
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Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2024 rok z uwzględnieniem 

autopoprawki. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian 

Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Helena Świdurska 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Iwona Kosmalska, Robert Maliński, Małgorzata Skrzypczak 

  

3c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej 

jako podstawa obliczania podatku rolnego. 

Projekt uchwały omówiła Ewa Kędziora kierownik Wydziału Podatków i Opłat Lokalnych 

UMiG Kórnik. 

Wiceburmistrz Sebastian Wlazły zwrócił uwagę na wysokość podatku i zaproponował 

obniżenie tej kwoty. Burmistrz Przemysław Pacholski poinformował, że przez taki zabieg 

Urząd MiG Kórnik ma możliwość wsparcia sytuacji finansowej rolników działających na 

terenie naszej gminy. Do dyskusji dołączył radny Jerzy Rozmiarek, który podziękował              

za zaproponowaną obniżkę wysokości podatku. Jednocześnie zaproponował obniżenie 

wysokości podatku o kolejne  2 złote ze względu na  niskie dopłaty bezpośrednie dla 

rolników, które w tym roku są jeszcze niższe niż w roku 2023. Burmistrz Przemysław 

Pacholski poinformował, że przed podjęciem decyzji o wysokości podatku rolnego 
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przeanalizowano, jak gmina Kórnik przedstawia się w porównaniu do gmin ościennych. 

Burmistrz przychylił się do wniosku radnego.  

Radny Jarosław Janowski zapytał o jaką kwotę zmniejszy się wpływ do budżetu gminy 

Kórnik, w przypadku obniżenia podatku rolnego o proponowane 2 złote. Ewa Kędziora 

poinformowała, że jest to kwota około 200.000,00 złotych. 

Radna Helena Świdurska zaproponowała jeszcze większą obniżkę kwoty podatku 

rolnego. Pomysł poparła radna Marta Kowalczyk. Zauważyła, że kwota podatku rolnego 

powinna kształtować się w wysokości 50,00 złotych. Zwróciła uwagę na nieliczną grupę 

mieszkańców, jaką są rolnicy na terenie gminy Kórnik. Na ich ciężką pracę oraz na 

nieprzewidywane i trudne czynniki pogodowe wpływające na wysokość zebranego 

plonu.  

Do wypowiedzi radnej odniosła się kierownik Ewa Kędziora informując, że w przypadku 

proponowanego kolejnego zmniejszenia podatku rolnego, budżet gminy straci około 

400.000,00 złotych. Burmistrz Przemysław Pacholski zwrócił uwagę, że rolnicy nie są 

dużą grupą podatników, a podatki są równe dla wszystkich. Wiceburmistrz Sebastian 

Wlazły wyjaśnił, że na terenie gminy Kórnik jest dużo gruntów zwolnionych z opłat 

podatku rolnego ze względu na klasę gleby. Zaznaczył, że zgodnie z zasadą 

sprawiedliwości  społecznej  podatki musi płacić  każdy mieszkaniec danej społeczności. 

Radna Danuta Paluszkiewicz zwróciła uwagę, że gmina musi zachować równowagę  

ekonomiczną. Wpływy do budżetu muszą równoważyć się z jej wydatkami. 

Radny Michał Buchwald zapytał czy Urząd MiG Kórnik dysponuje danymi ile zyskają 

rolnicy powyżej 1 ha, a ile obszary rolnicze poniżej 1 ha, przy stracie wpływu do budżetu 

400.000,00 złotych ze względu na obniżenie podatku rolnego. 

Wiceburmistrz Sebastian Wlazły wyjaśnił, że Urząd MiG Kórnik nie prowadzi takiego 

rejestru.   

Radny Maciej Brylewski złożył wniosek formalny o zakończeniu dyskusji. Zaznaczył,     

że na budżet gminy składają się wszyscy podatnicy. 

Głos w dyskusji zabrał radny Jerzy Walczyk zauważając, że radni skupili się na dyskusji 

o stawkach dla rolników zapominając o pozostałych przedsiębiorcach. Zgodził się,       

że kwota podatku 56,00 złotych jest stawką właściwą. Nie zgłoszono więcej pytań                

i przystąpiono do głosowania.   
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Głosowano w sprawie: 

przyjęcia nowych stawek podatku rolnego (56,00 zł/dt). 

Wyniki głosowania: 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian 

Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam 

Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Iwona Kosmalska, Robert Maliński, Małgorzata Skrzypczak 

 

3d) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego i zawarcie  umowy sprzedaży nieruchomości położonej         

w Czołowie. 

Projekt uchwały przedstawił wiceburmistrz Sebastian Wlazły jednocześnie wyjaśniając 

błąd w uzasadnieniu do uchwały, gdzie omyłkowo zapisano trzy zbiorniki zamiast 

dwóch. Burmistrz Przemysław Pacholski poinformował, że nieruchomość ma docelowo 

być wykorzystana przez  spółkę KOMBUS Kórnik. 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego i zawarcie  umowy 

sprzedaży nieruchomości położonej w Czołowie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 
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Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian 

Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam 

Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Iwona Kosmalska, Robert Maliński, Małgorzata Skrzypczak 

 

Ewa Kędziora kierownik Wydziały Podatków i Opłat Lokalnych UMiG Kórnik 

poinformowała zgromadzonych radnych o stawce podatku leśnego na rok 2025, który 

wynosi 61,0170 złotych. Został on obniżony w stosunku do wysokości podatku leśnego 

jaki obowiązywał w roku 2024, czyli 72,0346 złotych.  

 

3e) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustanowienia zasady przyznawania, 

wysokość diet i zwrotu kosztów podróży służbowej dla przewodniczących organów 

wykonawczych jednostek pomocniczych – sołtysów. 

Zapoznano się z projektem uchwały. 

Przemysław Pacholski Burmistrz Miasta i Gminy Kórnik wyjaśnił, że ze względu na 

uchylenie przyjętej w zeszłym miesiącu uchwały przez Wojewodę Wielkopolskiego wyżej 

wymieniony akt prawny musi być znowu procedowany. 

Głosowano w sprawie: 

ustanowienia zasady przyznawania, wysokość diet i zwrotu kosztów podróży służbowej 

dla przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych – sołtysów. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
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Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian 

Stein, Helena Świdurska, Adam Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Jerzy Walczyk 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Iwona Kosmalska, Robert Maliński, Małgorzata Skrzypczak 

  

3f) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Poznańskiemu. 

Wiceburmistrz Bronisław Dominiak przedstawił projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Poznańskiemu. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian 

Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam 

Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Iwona Kosmalska, Robert Maliński, Małgorzata Skrzypczak 
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3gh) Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

- ustalenia stawki opłaty za pojemnik lub worek o określonej pojemności, przeznaczony 

do zbierania odpadów komunalnych na terenie nieruchomości niezamieszkałych , 

- wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia stawki tej opłaty dla nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy. 

Wiceburmistrz Sebastian Wlazły szczegółowo omówił projekty uchwał. 

Radny Jerzy Walczyk zwrócił uwagę na koszty jakie ponosi gmina Kórnik w gospodarce 

odpadowej. Koszty dla mieszkańca i dla gminy mają tendencję rosnącą. Zauważył, że 

powinniśmy patrzeć na sprawę przez pryzmat wieloletniej inwestycji i skupić się na 

własnych zasobach oraz możliwościach, jakie daje nam spółka WODKOM.  

Radny Jerzy Rozmiarek zapytał o wysokość stawki dla mieszkańca w przypadku braku 

dotacji. Przewodniczący Komisji Adam Lewandowski poinformował, że byłaby to kwota 

47 złotych. Więcej uwag nie zgłoszono i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia stawki opłaty za pojemnik lub worek o określonej pojemności, przeznaczony 

do zbierania odpadów komunalnych na terenie nieruchomości niezamieszkałych - po 

KRiOŚ. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian 

Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam 

Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 
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NIEOBECNI (3) 

Iwona Kosmalska, Robert Maliński, Małgorzata Skrzypczak 

 

Głosowano w sprawie: 

wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia stawki tej opłaty dla nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy - po 

KRiOŚ. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian 

Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam 

Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Iwona Kosmalska, Robert Maliński, Małgorzata Skrzypczak 

 

3i) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

środków transportowych. 

Projekt uchwały przedstawił wiceburmistrz Sebastian Wlazły. Burmistrz Przemysław 

Pacholski poinformował, że gmina Kórnik pod względem stawek podatku od środków 

transportu jest atrakcyjna dla wielu firm transportowych. Dzięki temu jest gminą 

konkurencyjną na rynku. Ewa Kędziora kierownik Wydziału Podatków i Opłat Lokalnych 

zwróciła uwagę, na wysokość stawek podatku, jakie obowiązywały w 2024 roku.          

Po ogłoszeniu przez Ministra Finansów stawek podatku od środków transportu na rok 
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2025, została podjęta decyzja o zmniejszeniu ich do maksymalnej wartości zgodnej        

z ogłoszonym obwieszczeniem. 

Radny Maciej Brylewski zwrócił uwagę na różnicę w wysokości stawki od środków 

transportu pomiędzy transportem publicznym, a transportem ciężarowym. Nie zgłoszono 

więcej uwag i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian 

Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam 

Zydroń 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Iwona Kosmalska, Robert Maliński, Małgorzata Skrzypczak 

 

4. Zapoznanie się z pismami w sprawie: 

Dokumenty są załącznikami do protokołu. 

a) dofinansowania KSS KOTWICA, 

b) dofinansowania Kórnik Triathlon 2024, 

Burmistrz Przemysław Pacholski odniósł się do pisma pana Pawła Kotasa w sprawie 

dofinansowania przedsięwzięcia Triathlon 2024 Kórnik. Burmistrz zauważył, że jest to 

impreza komercyjna. Zaproponował dofinansowanie w wysokości 10.000,00 złotych na 

pokrycie kosztów związanych z wynajmem terenu OSiR Kórnik. Przewodniczący Adam 
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Lewandowski zgodził się ze swoim przedmówcą. Przypomniał, że Komisja Budżetu         

i Finansów już zaopiniowała ten wniosek na jednym z posiedzeń Komisji. 

Zaproponowano wsparcie finansowe w wysokości minimalnego dofinansowania dla 

całego przedsięwzięcia na rok 2025. 

c) zabezpieczenia w budżecie na 2025 rok środków na pozyskanie od KOWR gruntu      

i realizację inwestycji, 

Wniosek w tej sprawie przedstawiła Iwona Kołata Sołtys wsi Kamionki przy Lesie – 

dokument jest załącznikiem do protokołu. 

Głos zabrał radny Jerzy Walczyk informując, że jest to proces długotrwały. Burmistrz 

Przemysław Pacholski poinformował, że jeżeli będzie taka możliwość Urząd MiG Kórnik 

dołoży wszelkich starań, aby pozyskać grunt od KOWR i zagospodarować go zgodnie               

z oczekiwaniami mieszkańców. 

d) umieszczenia w przyszłorocznym budżecie Miasta i Gminy Kórnik planu rozbudowy 

Szkoły Podstawowej nr 1 w Kórniku, 

Przewodniczący Adam Lewandowski zwrócił uwagę na potrzebę rozbudowy Szkoły 

Podstawowej nr 1 w Kórnik. 

e) wprowadzenia do budżetu na rok 2025 modernizacji oświetlenia drogowego przy ulicy 

Poznańskiej i Głównej w Borówcu, 

Wiceburmistrz Bronisław Dominiak poinformował, że oświetlenie jest własnością Enea 

Oświetlenie i gmina Kórnik nie może wykonywać jakichkolwiek napraw na obcym 

majątku. Trwają rozmowy na temat modernizacji oświetlenia.  

f) uwzględnienia w planie budżetu Miasta I Gminy Kórnik na rok 2025 budowy ulic 

dojazdowych w Borówcu, 

g) uwzględnienia w planie budżetu Miasta i Gminy Kórnik na rok 2025 montażu kamer 

monitoringu miejskiego na terenie pumptracku i powstającym obok placu zabaw oraz 

przy boisku/wiacie w Borówcu, 

Burmistrz Przemysław Pacholski poinformował, że dołoży wszelkich starań, żeby jak 

najszybciej zrealizować zadanie montażu kamer monitoringu na wyżej wymienionym 
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terenie. Zapewnił, że wszystkie złożone wnioski dotyczące planowanego budżetu na 

2025 rok zostaną wzięte pod uwagę. 

h) uwzględnienia w przyszłorocznym budżecie Miasta i Gminy Kórnik budowy 

oświetlenia ulicy Spółdzielczej w Borówcu, 

i) uwzględnienia w planie budżetu Miasta i Gminy Kórnik na 2025 rok projektu 

rewaloryzacji zabytkowego cmentarza, zlokalizowanego w Borówcu przy ulicy Szkolnej, 

j) pomocy finansowej i materialnej dla Gminy Kamieniec Ząbkowicki, 

Przewodniczący Adam Lewandowski zachęcił zebranych do pomocy powodzianom. 

k) remontu budynku przy świetlicy wiejskiej w Borówcu. 

 

Posiedzenie opuścił radny Jerzy Rozmiarek. Od tej chwili w posiedzeniu uczestniczyło 

17 radnych. 

 

Radny Jarosław Janowski zapytał do kogo został skierowany wniosek w sprawie 

pomocy powodzianom. 

Burmistrz Przemysław Pacholski poinformował, że pismo zostało skierowano do wielu 

urzędów. Poprosił, żeby pamiętać o ludziach dotkniętych powodzią również wtedy, kiedy 

ich życie wróci już do normy, a potrzeby pozostaną. 

Wiceburmistrz Sebastian Wlazły podziękował wszystkim, którzy w każdy możliwy 

sposób pomogli i nadal pomagają ludziom dotkniętym powodzią.  

 

5. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski. 

Radna Helena Świdurska przypomniała o swoim wniosku złożonym w sprawie 

nieodpłatnej sterylizacji i kastracji zwierząt (psów i kotów). 

Radny Maciej Brylewski wyjaśnił swoją decyzję w sprawie głosowania nad 

autopoprawką do uchwały budżetowej dotyczącą dofinansowania KSS KOTWICA. 

 

6. Zakończenie posiedzenia. 
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W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodniczący Adam Lewandowski 

zakończył posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów MiG Kórnik. 

 

                                                                                                  Przewodniczący komisji 

                                                                                                   /-/ Adam Lewandowski 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: Ewa Woźniak 


